
Verslag Algemene Leden Vergadering van de Limburgse Schaakbond, zaterdag 18 april 

2015 in de Jo Gerrishal in Roermond. 

 

Aanwezig namens het bestuur:        Frank Clevers (voorzitter), Paul Dreuning 

(secretaris), Arthur Hendrickx, San van 

Dael, Ynze Mengerink 

 

Afwezig van het bestuur:        Eduard Evers en Pim Lammes 

 

Aanwezig namens KNSB:        Jan Stomphorst 

 

Aanwezig namens BPB Limburg Open:   Ferry Gerard 

 

Overige aanwezigen: 

 

Blerickse Schaak Vereniging:   Dirk Bergmans 

DJC Stein:      Willem Wallekers 

De Juiste -Z-:       Leon Curfs / Marielle Meys 

EWS:       Hans Voogt 

GESS:       Marcel van Haren / Marlies van Stiphout 

SV Horst ‘76:      Edwin van de Homberg 

Kerkraadse SV:     Walter Kunstek 

SV Leudal:      Hans Kivits / Han Wismans 

Maastricht:       Jos Uiterwijk 

RSC ´t Pionneke:     Jo Schreinemachers 

De Postertoren:      Piet Beckers / Rob Haarsma 

SV Schaesberg:     René Coenjaerts / Karl Schubert 

SV ´t Stokpaardje:     Peter Simonis 

Venlose SV:      Ad Burgmans 

 

Op persoonlijke titel:     Fred Schotanus  

       Ad van Os  

  

Afwezig met kennisgeving: HSDV, Schaakvelden, SV Bergen, Sjaakmat, Eduard Evers 

(LiSB), Paul Peters (SV Bergen), Jan Schoffelen (Heerlense SV.  

Afwezig zonder kennisgeving: de niet genoemde verenigingen 

 

1) Opening 

 

Voorzitter Frank Clevers opent de vergadering om 10:30 uur. Hij heet iedereen welkom. Een 

speciaal woord van welkom gaat uit naar de heer Jan Stomphorst die namens de KNSB de 



vergadering bijwoont. Het wordt door de LiSB zeer op prijs gesteld dat de heer Stomphorst 

wederom is gekomen. 

 

2) Ingekomen stukken 

 

Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

3) Mededelingen 

 

Schaakvereniging Voerendaal laat weten dat zij tegen het voorstel om met teams van 6 spelers 

te gaan spelen in de diverse klassen zal stemmen. 

 

René Coenjaerts vraagt wanneer er veranderingen aan het Schaakmagazine en de website van 

de KNSB zullen gaan plaatsvinden. Jan Stomphorst geeft aan dat hier nog over wordt 

nagedacht en dat er nog geen termijn bekend is. Volgende week woensdag staat dit punt op de 

agenda van het bondenoverleg. 

 

René Coenjaerts geeft vervolgens aan dat de uitnodiging en de stukken voor deze vergadering 

niet binnen de termijn van 21 dagen binnen waren. Frank Clevers antwoordt dat dit pas van 

belang is bij besluitvorming. Een ruime termijn is van belang. Niet alle stukken waren meteen 

van belang zoals de stemlijst en de notulen (deze wijken niet af van het verslag op de 

website). De voorzitter vraagt René Coenjaerts om dit niet hoog op te spelen. Ad Burgmans 

geeft aan dat de vergadering rechtsgeldig is zolang niemand in stemming brengt dat hij 

ongeldig is. De zaak valt niet in elkaar als de wet wordt overtreden. 

 

4) Verslag Algemene Vergadering 13 september 2014 

 

Walter Kunstek vraagt om een korte besluitenlijst. 

 

René Coenjaerts zou graag zien dat de notulen eerder beschikbaar komen. Frank Clevers zegt 

in zijn reactie dat er weliswaar geen notulen zijn, maar dat er wel reeds dezelfde dag een 

officieel LiSB verslag van de vergadering op de website stond. De notulen zullen in de 

toekomst eerder gepubliceerd worden. 

 

René Coenjaerts meldt dat er niet altijd boetes worden uitgedeeld op de momenten dat dit wel 

zou moeten gebeuren. Frank Clevers antwoordt dat hier echter geen conflictsituaties zijn 

ontstaan.  

 

Hierna wordt het verslag, met dank aan de samensteller, akkoord bevonden. 

 

5) Financiën 

 

a.) Financiële stand van zaken per 01 april 2015 



 

Niemand heeft behoefte aan een toelichting van de penningmeester. 

 

René Coenjaerts spreekt zijn dank uit voor de prognose. 

 

b.) Voornemen m.b.t. contributie seizoen 2015-2016 

 

Gezien de huidige financiële situatie van de LiSB en de circa 1% contributieverhoging van de 

KNSB heeft het bestuur van de LiSB het voornemen om de LiSB-contributie van de leden in 

het seizoen 2015-2016, per 1 oktober 2015, te verhogen met 1%. 

 

6) Wedstrijdzaken 

 

a) LiSB-Bondscompetitie 

 

De reacties van Fred Schotanus, René Coenjaerts en Kwee Tjoe Liong (op persoonlijke titel) 

worden voor kennisgeving aangenomen. 

 

a) Na een goede discussie wordt door het bestuur besloten om het voorstel met betrekking tot 

het speeltempo in de LiSB Bondscompetitie (Fischer-tempo / klassiek) in te  trekken. In het 

komende seizoen 2015-2016 verandert er niets. Er wordt besloten dat het bestuur voor de 

ALV van 19 september 2015 een voorstel uitwerkt waarbij uitgegaan wordt van een uniform 

speeltemposysteen per klasse met ingang van het seizoen 2016-2017. Alleen de 

verenigingen SV 't Stokpaardje en SV De Postertoren waren hier op tegen. 

b) Ook met betrekking tot de grootte van de teams in de LiSB Bondscompetitie verandert er 

in het seizoen 2015-2016 niets. In de ALV van 19 september 2015 zal het bestuur een notitie 

voorleggen met betrekking tot de teamgrootte in de LiSB Bondscompetitie vanaf het seizoen 

2016-2017. De competitieleider zal dit met een werkgroep voorbereiden. 

C) Aan de speeltijd in de 3
e
 klasse zal niets veranderen. 

 

7) KNSB-zaken 

 

a.) KNSB begroting 2015 

 

Deze begroting wordt akkoord bevonden. 

 

b.) KNSB meerjarenbeleidsplan 2015-2018  

 

Dit beleidsplan wordt akkoord bevonden. 

 



René Coenjaerts geeft aan dat hij een rol voor de topspelers belangrijk vindt als het gaat om 

ledenwerving en ledenbehoud. Hij vindt echter een bedrag van 200 euro zoals dat 

tegenwoordig door de topschakers wordt gevraagd een enorm bedrag. De subsidie die 

hiervoor kan worden verkregen is slechts een druppel op een gloeiende plaat. Jan Stomphorst 

zegt dat het normaal is dat topspelers geld vragen voor hun medewerking aan activiteiten. De 

KNSB heeft daar geen invloed op. 

 

8) Bestuursverkiezing 

 

Ynze Mengerink wordt herkozen. 

 

Pim Lammes treedt met onmiddellijke ingang af als bestuurslid. 

 

Het bestuur is druk bezig om opvolgers te zoeken voor de bestuursleden die in september 

terugtreden. 

 

Extra: toelichting Ferry Gerard 

 

Ferry Gerard van BPB Limburg Open geeft een korte toelichting over het verloop van het 

BPB Limburg Open in het verleden, heden en de toekomst. Volgend jaar zal het toernooi voor 

de 10
e
 keer gaan plaatsvinden. Ideeën hiervoor zijn welkom. 

 

Frank Clevers spreekt van een fantastisch evenement en wenst de organisatie veel succes toe. 

René Coenjaerts geeft aan dat er nog extra hulptroepen gewenst zijn. 

 

9. Rondvraag  

Niemand maakt gebruik van de rondvraag. 

 

10. Sluiting 

Hierna dankt Frank Clevers iedereen voor de komst en de goede discussies Hij wenst iedereen 

wel thuis en sluit de vergadering. 

 

Tot de volgende keer. 

 

 

Verslag: Paul Dreuning, secretaris 

 

 

 



 


